

Prayer items – Florin, local Romanian missionary**Ministry Updates and prayer requests**

- Florin has been working on an online social media program for reaching younger generation of Jews. People are starting to contact them and ask questions about Jesus Christ. Ask the Lord to bless the program, use it as a bridge to connect with younger Jews, and provide Florin with wisdom to approach people that are connected through the program.
- Pray for the heart and open door to the unbelievers in Romania, both Jews and non-Jews.
- Be sensitive with the new people that the Lord brings to Florin. Ask for extra wisdoms and strategy from the Holy Spirit on how to approach these Jews with anointed words and attitudes while communicating with them.

Family updates and prayer requests

- Florin's son, Pete's condition of Lymphangioma is not getting any better. After many hospital visits and MRI scans, they decided that he is going to have surgery on December 17th. An MRI shows there is solid mass, just under his clavicle. The surgery will tell what the solid mass is made up of. Pray for doctors and surgeon involved on his procedure and ask for the provision and guidance from the Lord on anything and anyone involved in this.
- The whole family has been deeply bothered by Pete's situation and many unknowns lay ahead of them. May the Lord provide extraordinary peace upon Pete, Florin, and the whole family.
- Florin's other two children, Priscilla and Andreas, will be receiving a water baptism on December 22nd. Pete was supposed to have one, but due to his condition his baptism will be delayed.
- Florin can only work a couple days per week at the new house. Two bedrooms are completed, kitchen and bathroom are almost ready. Ask the Lord to provide him responsible workers, finances, and extra time. Also pray for his strength, both physically and mentally.

Prayer items - Europe

- Pray for peace for the entire Europe.
- Ask the Lord to redeem this situation by drawing many people to Himself. May both Ukrainian and Russian discover that Jesus is the only true source of peace, safety, comfort, truth and freedom.
- Safety and provision for Ukrainians refugees who have fled the country and the many who are displaced internally.
- For many pastors leading their flocks at this critical time of decision and risk. They carry a heavy burden.
- Pray for Ukrainian believers to find comfort, peace, and strength in God and share the source of their strength with others.
- For many believers to stay strong, continue trusting the Lord and not to give in to panic, fear and desperation.

- Pray for wisdom as world leaders maneuver, strategize and speak out. Pray that God would move in their hearts and guide their steps and plans.
- Pray for leaders of both countries to know God's truth and peace and be transformed by his Holy Spirit, that they would seek to lead their countries in the way of peace.
- Ask for repentance, grace, forgiveness and reconciliation throughout Ukraine and Russia.
- Safety of local missionaries and their families in Europe and in Ukraine.

宣教祈禱運動 - 歐洲

12/08/2024

代禱事項 - 羅馬尼亞當地傳教士Florin

事工更新和祈禱事項

- 為了接觸更多年輕一代的猶太人，Florin開始了一項網上計畫。現在有些人聯繫他們、並詢問有關耶穌基督的問題。求主祝福這個計劃，並用它作為連結年輕猶太人的橋樑，以及讓Florin有智慧地去接近、聯繫透過該計劃認識的人。
- 祈求神敞開福音的大門給在羅馬利亞的非信徒(猶太人和非猶太人)、並預備他們的心。
- 求神使Florin有著敏感的心對主帶領前來的新人。並祈求聖靈給額外的智慧和策略，幫助他們與猶太人溝通時如何用神的話語和態度來接近他們。

家庭更新和祈禱事項

- Florin的兒子Pete的淋巴管瘤狀況沒有任何改善。經過多次醫院就診和核磁共振掃描後，他將於12月17日接受手術。核磁共振顯示他的鎖骨下方有一個固體腫塊。透過這個手術將知道這固體物質是由什麼組成的。請為參與手術的醫生和外科醫生祈禱，並祈求主對參與此過程的任何事情和任何人提供從聖靈來的協助和指導。
- 全家人都因Pete的處境深感困擾，面前還有許多未知的事情。願主賜予Pete、Florin和全家人有著從天上來的平安。
- Florin的另外兩個孩子Priscilla和Andreas將於12月22日接受水洗禮。Pete原本也應該接受洗禮，但由於他的病情，他的洗禮將要推遲。
- Florin每週只能為新房子裝修兩天。兩間臥室已完工，廚房和浴室也快準備好。求主賜給祂負責任的工人、財務和額外的時間。也要為他的身體和精神上的力量祈禱。

代禱事項 - 歐洲

- 為整個歐洲的和平祈禱。

- 求主用這艱難時期讓更多人來歸向祂，願烏克蘭人和俄羅斯人都發現耶穌是和平、安全、安慰、真理和自由的唯一真正源頭。
- 為逃離該國的烏克蘭難民和許多在國內流離失所的人提供安全和保障。
- 為烏克蘭牧師們祈禱，許多冒着險繼續帶領羊群，他們背負著沉重的擔子。
- 祈求烏克蘭信徒在神裡面找到安慰、平安和力量，並與他人分享他們得力的來源。
- 為歐洲和烏克蘭信徒祈求，讓他們保持堅強、繼續信靠主、不要屈服於恐慌、恐懼和絕望。
- 為世界領導人有智慧地在行動、制定戰略和對話上祈禱，祈求天父感動他們，引導他們的腳步和計劃。
- 祈求兩國領導人認識神的真理與和平，並被聖靈改變，尋求帶領他們的國家走和平的道路。
- 祈求整個烏克蘭和俄羅斯的悔改、恩典、寬恕與和解。
- 為當地宣教士和家庭的安全禱告。